
From:                                 Peter Rahbæk Juel <peterrj@odense.dk>
Sent:                                  20-12-2021 18:00:30 (UTC +01)
To:                                      DEP Sundhedsministeriet <sum@sum.dk>; min@em.dk <min@em.dk>
Subject:                             Vedrørende lov om dyrkning og eksport af medicinsk cannabis

Kære Magnus Heunicke og Simon Kollerup 

Jeg vil gerne kvittere for arbejdet med den vedtagne lov om dyrkning og eksport af medicinsk cannabis. 

Jeg er meget glad for, at dyrkning og eksport ikke alene er blevet permanent lovliggjort, men at branchen 
samtidig er normaliseret som produktion til lægemidler. 

Den normalisering giver i høj grad den danske branche lige vilkår i forhold til deres udenlandske 
konkurrenter. Det har stor betydning for både de etablerede virksomheder, for nye investorer og for 
Danmarks brand som mål for udenlandske investeringer. Og jeg tror vi nu igen ser flere investeringer og 
jobs i den medicinske cannabis branche i Danmark. 

Fra branchen og interessenter hører jeg også en stor tilfredshed med loven og med den lydhørhed, 
interessenterne er blevet mødt med i forhold til formuleringen af loven.  

 
Venlig hilsen

Peter Rahbæk Juel
Borgmester

Odense Kommune
Rådhuset, Flakhaven 2
5000  Odense C
tlf.: 6551 1000
e-mail: peterrj@odense.dk
www.odense.dk 
 
 
 
E-mail er ikke sikker kommunikation. Hvis du vil give mig fortrolige/følsomme oplysninger fx 
helbredsoplysninger eller CPR-nr., så kontakt mig direkte og sikkert via Digital Post: 
http://odense.dk/PeterRahbækJuel 
 

Offentligt
L 44 - supplerende svar på spørgsmål 48,L 44 A - supplerende svar på spørgsmål 48,L 44 B - supplerende svar på spørgsmål 48

Sundhedsudvalget 2021-22,Sundhedsudvalget 2021-22,Sundhedsudvalget 2021-22
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